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PARLA la PR�SID�NTA

Després de dos anys de presidència, i uns quants anys a la colla ...

cada cop crec més en la frase que titula aquest article. Està clar que
la feina continuada, persistent i amb anàlisi crític i constructiu darrera,
acaba donant els seus fruits. I evidentment quan no es fa també es

nota ... Quan hem treballat els castells amb l'actitud que he descrit

abans han sortit les coses bé, però cal una gran coordinació i avinença
per part de tothom perquè això sigui així, i ja se sap que tractar amb

molta gent sempre porta algun problemet... que sempre és desitjable
que no passi d'aquí .. però allò important és el que la "colla" fa i el

que en queda. Quan s'han fet tallers per canalla, quan s'ha fet promoció
de la colla ... ha donat fruits, lentament... però fruits. Sense canalla no

hi ha castells i tots sabem el què costa posar un nen dalt d'un castell

de vuit . Afortunadament tenim una molt bona canalla i ara mateix

gaudim de bon potencial... però el què deia ... no ens podem relaxar.

Tampoc ens podem relaxar en promoció, i crec que potser aquesta
ha estat l'errada d'aquesta diada, on per causes vàries després d'analitzar

ho amb alguns components de la comissió no hem arribat al nivell

desitjat de participació i de públic a la plaça ... segurament ens hi

podíem haver esforçat una mica més, ara bé, cal tenir en compte i

aquest també és un tòpic, que la promoció la fem cada un de nosaltres

i que cent persones comunicant coses és més efectiu que una pancarta
en un carrer de Granollers. Tot junt però és el que acaba donant

l'èxit d'una jornada (assaig, actuació, xerrada, pixapinada ... ). Cal però
valorar molt positivament aquesta diada tant pels castells aconseguits
(feia 5 anys que no fèiem la clàssica de vuit) com pel bon ambient

que s'ha viscut. Ha estat feina, però ha valgut la pena ....

Quan Xics posa l'esforç a fer bons assaigs on la millora tècnica sigui
l'element a perseguir, actuacions amb cara i ulls que ens facin gaudir
i siguin el nostre aparador, diferents campanyes de promoció fetes

estratègicament, tallers a la ciutat i comarca per donar a conèixer el

fet casteller i aconseguir gent nova i canalla nova, incidència constant

en els mitjans de comunicació (televisió i ràdio), procurar de mantenir

un grup de grallers estable i de nivell, bones gresques i activitats que
ens facin gaudir i conèixer-nos millor, és el que ens acaba portant
indubtablement a una bona temporada i al reconeixement de la

"colla" com una gran colla.

Moltes vegades parlem de la filosofia de la colla ... personalment crec

que aquesta és la filosofia a la que ens referim i la que ens ha portat
on estem. És important seguir treballant en aquest sentit, es pot fer

d'una manera o d'una altra, això dependrà de les persones que estiguin
al davant, però recordem que el que sembrem ... recollirem ....

Ja que aquest és el meu últim any com a presidenta, vull aprofitar per

agrair el suport que he rebut per part de tota la colla i que m'ha fet

viure moments inoblidables ... de debò .... Ha estat una gran experiència.

Alícia Farin
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